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INNKALLING FAU BØ UNGDOMSSKULE 12.11.2019 

Møtested:  Personalrommet, Bø ungdomsskule 

Møteleder: Live S. Vestgarden     Referent: Astrid Staurheim 

Deltakere Innkalt Tilstede 

8 a: Kristin Manheim X x 

8 b: Astrid Staurheim X x 

8 c: Randi Hegna Prestbakken                                               X Lisa Kvålen 
møtte 

8 d: Nathalie Løvbrekke X x 

9 a: Gunn Tone Bekkhus X x 

9 b: Nils Gunnar Heggen  X x 

9 c: Marita Svalbjørg X x 

10 a: Anders Walle X x 

10 b: Live Semb Vestgarden X x 

10 c: Kristin Bøen X x 

Rektor. Gisle Espedalen X x 

Evt eksterne innkalt   

 

MANDATET TIL FAU:  

FAU skal sikre at foreldrene har reell medvirkning, fremme foreldrenes felles interesser og 

medvirke til at elevene og foreldrene kan ta aktiv del i arbeidet med å skape et godt 

skolemiljø. 

 

Nr. Tema Ansv. oppfølging 

1.  Godkjenning av referat fra møtet 1. 10.2019 

(Inkludert korrektur av navnelista over medlemmer i FAU) 

 Referatet ble godkjent 

             

2. Oppnevning av nestleder for FAU skoleåret 19/20  
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Natalie Løvbrekke stiller som nestleder for skoleåret 19/20 

 

3. Alternativ til tidligere 10. klassetur – plan for innarbeiding av 
nytt opplegg 

Bakgrunn for saken: Vedtak i FAU i junimøtet for skoleåret 
18/19 juni:  

Skolen vil ikke lenger gi fri for den tradisjonelle 10. klasseturen 
som foreldre arrangerer. Dette er ikke en skoleinitiert 
klassetur, og trendene over de siste årene er at dette er en tur 
som kan skape både skiller mellom klasser og mellom elever i 
hvem som kan reise. Skolen ønsker ikke å tilrettelegge ved å 
gi fridag til denne turen da det øker, framfor å redusere, 
sosiale forskjeller.  

FAU gikk enstemmig inn for å støtte skolens bestemmelse 
om å ikke lenger gi fri til 10. klasseturen.  

Det ble en videre diskusjon om hvorvidt skolen kunne legge til 
rette for andre former for sammekomster (i skolens lokaler) 
f.eks innovasjonscamp, uten at det ble konkludert med noe. 
Skolen presiserte at evt skoleinitierte sammenkomster må 
være i skoletiden for at det skal være mulig å gjennomføre 
med tanke på ressursbruk. 

 

FAU mener det bør settes ned en arbeidsgruppe blant 8. 
klasseforeldre for å se på muligheten til å få til et fast opplegg 
for tur i nærmiljøet i 10. klasse.  Kristin Manheim og Astrid 
Staurheim kaller inn klassekontakter i 8.klasse til et møte 28.1  
-2020 Rektor/asisterende rektor blir og med på møtet 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Kristin 
Manheim/Astrid 
Staurheim 

4. Årshjul for FAU ved BUSK 

Se vedlegg til innkallingen.  

 

Kommentar til årshjulet, innkallinga til foreldremøtet på 
8.trinn m Ung Arena bør bli litt klarere på hva agendaen for 
møtet er. Dette for at enda flere foreldre møter opp. 

Likedan bør foreldremøtet på våren for 10.trinn foreldre 
spisses, slik at foreldre prioriterer dette møtet. 
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5. Forebygging og håndtering av mobbing ved BUSK 

Bakgrunn for saken: Det har kommet inn flere innspill fra 
foreldre på ulike trinn som er bekymret for /usikre på om 
elevene ved BUSK er tilstrekkelig ivaretatt når det gjelder 
forebygging av mobbing og oppfølging av mobbesaker. Det er 
også meldt fra noen foreldre at elever også har ytret 
bekymring for hverdagen på skolen. Saken vil drøftes på 
generelt grunnlag i møtet, uten å gå inn i spesialsaker.  

Til denne saken er det ønskelig med informasjon fra rektor om 
følgende:  

• Hvordan jobbes det generelt med å bygge gode 
klassemiljøer og forebygge mobbing? 

• Generelt om erfaringer med mobbesaker – fungerer 
beredskapen / apparatet tilfredsstillende, hvor er det 
evt  svakheter? 

• Hvordan jobbes det med gjenoppretting av gode 
klassemiljøer osv i etterkant av vanskelige saker? 

Hva kan skolen gjøre, og hva kan FAU bidra med for at elever 
skal være trygge på BUSK (og foreldre heller ikke trenger å 
være bekymret)? 

 

Rektor informerte om prosedyrene skolen følger ved 
mobbesaker. Rektor opplever ikke at mobbing er et stort 
problem på skolen. Har ikke erfaring med  at hele 
klasselæringsmiljø har blitt skadelidende pga mobbesaker. 
Rektor mener FAU kan trygge foreldrene på at skolen har 
gode rutiner for håndtering av mobbing. Men poengterer at 
det er viktig at foreldre tar kontakt hvis en elev ikke har det 
bra i skolehverdagen. 

 

6. 4-delt 8.trinn – romkapasitet i kroppsøving og evt andre fag  

Bakgrunn for saken: Innspill fra 8. trinn om bekymring for om 
det er tilfredsstillende lokaler for så mange elever. 

 

Skolen har klasserom til alle klasser, når det gjelder gym 
benyttes Sandvoll og Gullbring. 
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7. Ung Arena – felles møte og aktivitet – når? 

Samarbeidsavtale vedlagt innkallingen. 

 

SU-møte 12.12 kl 18 

FAU-møte 12.12. kl 19 

 

 

8. Budsjett 2020 for nye Midt-Telemark kommune  - hva 
innebærer det for BUSK? 

Hele Midt-Telemark må kutte to pedagogstillinger, men 
foreløpig ikke noen konkrete planer om kutt på BUSK 

 

9. Saker hengende igjen fra sist skoleår: 

9a. Hygiene i kantina  

9b. Rusproblematikk 

 

Eget allergi-toastjern på plass i kantina 

Samarbeid m Ung-Arena om rusproblematikk 

 

9. Eventuelt 

Elevundersøkelse, 12% melder om mobbing, på 10 .trinn i fjor. 
Avdekka at over halvdelen av disse har sagt at de oppga at de 
ble mobba bare på tull. 15 % av de som gikk på 7.trinn i fjor 
har oppgitt at de ble mobba  

 

Informasjon om ny Læringsplan på møtet i januar 

 

Neste 
møte 

xxxxxx kl. 18.00 – 20.00 

12.12 kl 19 
 

 

 

 

 


